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EINDVERSLAG VAN DE INSPRAAKPERIODE OVER HET ONDERHOUDSWERK 

ZEEDIJK 
 

Op 1 november 2021 is er een informatiebijeenkomst gehouden waarbij we de ontwerptekeningen 

van de Zeedijk presenteerden.  Alle direct aanwonenden/ belanghebbenden ontvingen de 

bewonersbrief.  

 

De ontwerptekeningen zijn analoog gepresenteerd tijdens de bijeenkomst bij Bewi-RAW. De 

ontwerptekeningen stonden ook vanaf 18 oktober op de gemeentelijke webpagina. Alle direct 

aanwonenden, belanghebbenden en belangstellenden konden hier analoog of digitaal kennis van 

nemen. Eventuele reacties konden ze via een reactieformulier, de telefoon of mail achterlaten. 

 

We ontvingen op dit plan, van totaal 4 belanghebbenden reacties via reactieformulier, telefoon of e-

mails.  De reacties/ vragen zijn in dit eindverslag overgenomen. Een aantal reacties/ vragen zijn 

samengevat.  

Vanwege de privacywetgeving staan de namen en adressen van de bewoners niet in dit verslag.  

 

  

Op basis van de ontvangen inspraakreacties stelt het college van Burgemeester en 

Wethouders de ontwerptekeningen van de Zeedijk vast.  Dit met de volgende 

aanpassingen: het verbreden van de gemeentelijke weg naar Zeedijk 2, het verharden van 

een strook gras t.b.v. parkeren vissers, het aanleggen van een voetpad naar de waterkant 

t.b.v. vissers t.o.v. de presentatietekening. 

 

 

De ontvangen inspraakreacties zijn onderverdeeld naar de volgende onderwerpen: 

A. Verharding 

B. Groen 

C. Overig 

Hierna staan de inspraakreacties per onderwerp: 
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A  -  Verharding 

 

1. Kan er verharding worden aangebracht naar de vis stek die onder/nabij de brug is?  

Antwoord: Er zal een voetpad worden aangelegd naar de waterkant 

2. Kan er eventueel een parkeerplaats verhard worden voor de vissers? 

Antwoord: Er zal een grasstrook worden verhard zodat er auto’s van vissers geparkeerd kunnen 

worden. 

3. Graag het stukje Boutwerg/Zeedijk aansluiten op privé 3 meter breed? 

Antwoord: In de nieuwe situatie zal de gemeentelijke weg verbreed worden zodat deze aansluit op de 

3m brede privé weg.  

 

B  -  Groen 

 

1. Is het mogelijk om de 62 bomen die in het verleden zijn gekapt tussen het trafohuis en Bewi terug 

te planten?  

Antwoord: Vanwege de huidige richtlijnen ten aanzien van bescherming van dijken, is dit helaas niet 

mogelijk om nieuwe beplanting op een dijk aan te brengen. 

2. Waar worden de 240 bomen die nu worden gekapt gecompenseerd?  

Antwoord: De 240 bomen van de Zeedijk worden gecompenseerd in het natuur inrichtingsproject 

Noordrand Midden in deelgebied Kelsdonk/Zwermlaken. 

 

C  -  Overig 

 

1. Is de gemeente op de hoogte van de werkzaamheden van het Waterschap? 

Antwoord: Er is regelmatig contact met het waterschap om de werkzaamheden ten aanzien van de 

dijkverbetering en onderhoud van de Zeedijk door te nemen en af te stemmen. 

2. Kan er aan de lantaarnpaal bij de vis stek een vuilnisbak geplaatst worden? 

Antwoord: Het beleid is om afvalbakken alleen op centrumlocaties te plaatsen waar veel mensen 

komen. Die afvalbakken kunnen dan eenvoudig worden geleegd. Voor alle overige locaties dient 

iedereen zijn eigen afval mee naar huis te nemen. 

. 

3. Kunnen er sloten naast de rijbaan aan de zijde van de bedrijven gedempt worden ten behoeve 

van toekomstige uitbreidingen? 

Antwoord: Voorlopig niet, het Waterschap zal eerst moeten bestuderen wat het effect is als deze 

sloten gedempt worden. 


